

## Møte i avlsrådet NVK 08.04.2025

Tilstede: Sigurd Nikolaisen, Ida Sollie, Arild W Hansen, Karina Kolflaath, Martin Tangen og Britt Svendsen

| Sak    | Tema                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |
|--------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 001/25 | <p>Felles brevmal ifm godkjenning av parringer</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Legge inn lenke til avlsplan i dokumentet.</li><li>- Legge inn punkt om sykdommer e.l.</li><li>- Legge inn logo</li></ul> <p>Brukes et litt mer uformelt brev/oppsett i forslag til hannhunder med kun fakta om de ulike hundene, indekser osv.</p> <p>Avlskriteriene på nettsiden må oppdateres ihht vedtak i RS 2025.</p> <p>Sigurd sender ut forslaget til brevmal. Høringsfrist 23.04.25</p> |
| 002/25 | <p>RAS</p> <p>Det må ryddes i versjoner på nettsiden.</p> <p>Eksteriørdommere etterlyser flere bilder av idealhunden innenfor den enkelte rase.</p> <p>Fremdriftsplan:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Faktaopplysninger/statistikk ferdig til møtet 20. mai</li></ul> <p>Ansvar:</p> <p>SV: Britt Sv</p> <p>KV: Karina</p> <p>LV: Martin</p>                                                                                                                                   |
| 003/25 | <p>IT løsning 365</p> <p>Viktig med felles plattform der man kan samle all informasjon og gjøre den tilgjengelig for medlemmer i AR.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    |
| 004/25 | <p>HD-webinar</p> <p>William Bredal NKK, kan holde webinar for våre medlemmer om HD.</p> <p>Tidspunkt: månedsskiftet mai/juni.</p> <p>Kostnad: kr 6.000.</p> <p>Karina avtaler med Bredal.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
| 005/25 | <p>GDPR</p> <p>Skjema for ivaretagelse av personvern.</p> <p>Det må lages et skjema der eier evt bekrefter at de ønsker eierdata på godkjentliste.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |

|        |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
|--------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|        | Sigurd presenterer løsning på neste møte.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
| 006/25 | Kommunikasjon og samhandling<br><br>Det bør etableres en rutine innenfor AR i den enkelte rase der man orienterer de andre om hva man evt har svart rundt spørsmål/vurderinger av hunder. Dette for å framstå enhetlig innenfor de enkelte rasene. Hvis noe kan være kontroversielt eller man er uenig så kombles avlsrådsleder på og saken diskuteres evt i møte med hele AR. |
| 007/25 | Avlskonferanse 2026 – Planlegging.<br><br>Tidspunkt: november 2026. Tidspunkt legges fram for HS. Planleggingen starter høsten 2025.                                                                                                                                                                                                                                           |
| 008/25 | Nye avlskriterier – felles vurdering/skjønnsvurdering<br><br>Tas opp i felles AR når det dukker opp aktuell problemstilling.                                                                                                                                                                                                                                                   |
| 009/25 | Indekser – når kommer nye indekser?<br><br>Sigurd sjekker status.                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
| 010/25 | Avlshunder på nettsiden – ønske fra redaksjonen ved Signe K H.<br><br>Enighet om at dette arbeidet ikke prioriteres p.t.                                                                                                                                                                                                                                                       |
|        | <b>Neste møte er 20. mai kl. 20.00-21.30</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |